
 

 

Referat af bestyrelsesmøde for forsamlingshuset den 8. april 2022 

Deltager: Mette Maimann, Rolf Persson, Henning Grønnebæk, Georg Lorentzen Lisbet Hess, 

                   Lone Clausen, Helle Olesen og Ingeborg Mølbak 

Afbud fra Tim Hansen 

 Siden sidst:  

Afholdelse af generalforsamling den 30.03.22 forløb planmæssigt. 

Konstituering af bestyrelsen: 

Formand: Mette Maimann  

Næstformand: Rolf Persson  

Kasserer: Henning Grønnebæk  

Sekretær. Ingeborg Mølbak  

Øvrige bestyrelsesmedlemmer: Lisbet Hess, Georg Lorentzen og Tim Hansen 

Suppleanter: Lone Clausen og Helle Olesen 

Revisorkontrollant: Kirsten Nordahl 

Revisorkontrollant supp. Merete Wilke 

Mette foreslog at bestyrelsen bør have en medie-og presseansvarlig. Tim blev foreslået  

1) Siden sidst 

2) Udlejning :  

Efter 2 år med mangel på udlejninger pga. covid19 er der nu næsten fuldt booket hver weekend 

frem til midt juni.  

3) Økonomi:  

Kassebeholdninger er på 220.000,00 kr. pr.dd. 

Henning har stadig problemer med at får aflyst det gamle pantebrev fra Nordea. Det originale 

pantebrev mangler, og tilsyneladende bortkommet. Henning arbejder videre på at løse problemet. 

I lyset af at der ikke eksisterer noget samlet arkiv for vigtige dokumenter vedr. forsamlingshuset, 

skal der oprettes et sådan. Både en fysisk mappe og en elektronisk i form af UBS-stik. 

Henning og Helle går videre med sagen. 

Omk. Fornyelse af taget over salen er der indkommet et tilbud fra Jimmy Schrøder, der lyder på  

 375.000,00 kr.(Med eller uden moms ) ?   

Lone har søgt Brandkassen og penge til renovering af taget. Der forventes svar medio juni i år. 



 

 

Vandværksbygningen:   

Henning har indkaldt gruppen omk. vandværksbygningen, til et ide´ møde om hvad bygningen kan 

anvendes til. 

Fondsansøgninger/ Støttearrangementer: 

Lone fremlagde på gruppens vegne hvilke arrangementer der er planlagt. 

3 arrangementer i april-maj og juni og igen 3-4 i efteråret. 

Der er indhentet tilbud på annoncering i Sjællandske Media. En samlet pakke på 10 annoncer vil 

koste 25.000, 00kr.  

Flere i bestyrelsen var usikre på, om denne annonceform vil give tilstrækkeligt respons til den pris. 

Derfor blev det foreslået at bruge Face Book bredt. Et kompromis blev, at til de første 3 

arrangementer skal der både annonceres begge steder. Deltagere ved arrangementerne skal 

spørges, hvor de har set annoncen. 

Derefter afgøres det hvordan der fremover skal annonceres.   

MobilePay 

Helle vil undersøges om det er muligt at få et nummer til lavpris i forbindelse med 

støttearrangementerne.  

Dato for kommende bestyrelsesmøder: 

To 12. Maj   

To 9.juni 

To 25. august 

Eventuelt:  

Rolf efterlyste oplysninger om hvem der ejer den parkerede gule trailer på parkeringspladsen. 

Rolf tager kontakt til den person der menes at ejer traileren. Hvis det ikke er den formodede, skal 

politiet kontaktes. 

Opgaver til seniorgruppen: Eftersyn af emhætte i køkken. Er den for nedslidt skal der investeres i 

en ny. 

De store gasflasker skal udskiftes til 11 kg flasker, nye slanger skal indkøbes og monteres.  

 Georg har indkøbt passende ølglas der passer til sin ølfustage, glassene skal opbevares i 

depotrummet, og kun bruges ved fredagsbar og lignende arrangementer.   

Søndag den 22.maj om formiddagen blev afsat til arbejdes dag i forsamlingshuset. 

Ref. Ingeborg Mølbak  

    


